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Geacht college, 

“Geld is het probleem niet, het is de manier waarop het naar het onderwijs stroomt.”, aldus een post 
op X door een collegelid (op persoonlijke titel) in reactie op een post van Patrick Woudstra die luidde; 
“Om de kosten te drukken kwamen er vier klassen van 32 leerlingen, in plaats van vijf kleinere 
klassen.” 

In de Barneveldse Krant van 9 december jl. hebben wij kunnen lezen dat het college heeft besloten 
dat de PCO Gelderse Vallei basisschool de Fontein in Bloemendal een nevenvestiging mag starten. 
Ondanks eerdere afspraken die PCO Gelderse Vallei met het college heeft gemaakt over de omvang 
en grootte van de nevenvestiging (tien lokalen), blijkt nu dat de basisschool maar acht lokalen gaat 
krijgen. 

De stichtingbesturen van zowel PCO Gelderse Vallei als De Drieslag waren het er samen wel over 
eens. Acht lokalen is te weinig voor een nieuwe wijk, waar in totaal 1800 woningen gerealiseerd gaan 
worden. De Drieslag heeft met de komst van de nieuwe Julianaschool, die al gerealiseerd werd voor 
de komst van o.a. nieuwe leerlingen uit Bloemendal, met maar liefst vijf lokalen moeten uitbreiden 
zelfs voordat er één huis gebouwd is in de nieuwe wijk Bloemendal.  

Al sinds 2018 wordt er door de schoolbesturen verzocht om niet te krap in te zetten op nieuwe 
scholen in nieuwe wijken. Zo bleek de nieuwbouw van basisscholen in Veller en De Burgt in beide 
gevallen veel te klein opgezet te zijn. Recentelijk is gebleken dat de nieuwbouw van de Vlindertuin in 
Voorthuizen ook al weer te klein te is.  

In wijk De Lanen Oost is (nog) geen ruimte gereserveerd voor maatschappelijke bestemmingen zoals 
onderwijshuisvesting. Ook hier zal de behoefte voor een basisschool aanwezig zijn, nu  zich vele 
potentiële gezinnen vestigen die geen ruimte zullen vinden op de Burgthoven en in Veller. Dat zou 
betekenen dat deze gezinnen hun kinderen naar Norschoten moeten brengen, wat  volgens het CDA 
op een te grote afstand ligt vanaf De Lanen Oost. 

Wij stellen dan ook, op basis van artikel 42 van de Organisatieverordening, de volgende vragen: 

1) Hoe kijkt het college aan tegen de persoonlijke post van een collegelid op X dat geld 
het probleem niet zou zijn voor het onderwijs, terwijl er dan wel besloten wordt om uit 
kostenoverwegingen ‘slechts’ acht in plaats van de gevraagde tien lokalen 
beschikbaar te stellen voor de nevenvestiging van PCO Gelderse Vallei de Fontein in 
Bloemendal? 



2) Kan het college aangeven waarom de verzoeken om voldoende lokalen voor 
Bloemendal vanuit de schoolbesturen die al sinds 2018 gesteld worden, niet 
gehonoreerd worden? 

3) Bent u het met ons eens dat er in het verleden en met de reeds opgedane ervaringen 
tot op heden, nagenoeg vaak sprake is geweest van het feit dat er te krap is ingezet 
op beschikbare ruimte voor onderwijslokalen in nieuwe woonwijken? 

4) Bent u het met ons eens dat een basisschool in de Lanen Oost van toegevoegde 
waarde kan zijn, mede gezien de grote afstand van bestaande scholen? 

5) Bent u bereid om gronden in de Lanen Oost een maatschappelijke bestemming te 
geven om onderwijshuisvesting mogelijk te maken? Zo niet, waarom niet? 
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